с 19 по 21  ноября  2008 г. в Ашгабатском выставочном дворце «Сергии Кошги»  состоится – Международная выставка «Нефть и Газ Туркменистана»
подробно >>>
From November, 19 till November, 21st, 2008 in the Ashgabatsky exhibition palace «Serii Coshgi» will take place - the International exhibition «Oil and Gas of Turkmenistan»
detail >>>
Коммерческое предложение.
                            Мы, специалисты в нефтегазовой отрасли с большим опытом работы, свидетельствуем своё уважение и обращаемся к Вам с предложением сотрудничать с нами в сфере закупки и отправки нефтепродуктов (нефтехимии), производимых в Туркменистане, и реализуемых через государственно торгово-сырьевую биржу в городе Ашхабаде. Наша сторона, в рамках двухсторонней договорённости, может взять на себя обязательства представлять интересы Вашей нефтяной /прочей/ компании (фирмы) по выполнению в полном объёме весь комплекс деловых вопросов, связанных с приобретением и отгрузкой нефтепродуктов.
Объем услуг, которые мы оказываем на территории Туркменистана:

1. Покупка продукта на бирже Туркменистана.

2. Регистрация контракта на бирже Туркменистана.

3. Регистрация контракта на таможне и заводе.

4. Регистрация в ГОСТ стандарте Туркменистана, для получения сертификата соответствия на продукт.

5. Заключение договора с министерством железной дороги Туркменистана на транспортировку.

6. Прослеживания груза на территории Туркменистана.

Сообщаем, что мы имеем возможность предоставить Вашей компании /фирме/ сертификаты качества на любой интересующий Вас нефтепродукт, а также систематически информировать по любому вопросу, касающемуся нефтепродуктов на рынке независимого Туркменистана. В случае если Вас заинтересует наша предложение о сотрудничестве, то мы имеем возможность незамедлительно: 
1. Отправить котировку цен и наименований выставляемых нефтепродуктов на бирже; 
2. Информировать сведения о состоянии цен на приобретённый нефтепродукт после соответствующих торгов на государственной бирже; 
3. Предоставить показатели расходов по отгрузке нефтепродуктов на территории Туркменистана по железной дороге, на танкере по Каспийскому морю. 
Краткое объяснение как все будет происходить:

           Если Ваша компания заинтересована работать в Туркмении, мы сделаем для Вас приглашение в Туркменистан и по приезду готовы познакомить Вас с директором ТКНПЗ, управляющими биржи и т.д. Для работы в Туркменистане нет необходимости открывать филиал (представительство), достаточно открыть только офис. Между Вашей компанией (фирмой) и нами будет заключен договор, Ваша компания выдает доверенность на одного человека (доверенной лицо) и ответственность перед Вашей компанией будет нести доверенное лицо, и остальных людей нанимает ваше доверенное лицо. После этого подается письмо от компании на приобретение брокерского места на имя управляющего Государственной Товарно-Сырьевой биржи Туркменистана. Биржа выдает счет для оплаты (брокерское место стоит 2000 долл. США и выдается на один год), после оплаты выдается брокерское место. После приобретения брокерского места мы имеем право участвовать на торгах и приобретать любой продукт выставляемый за валюту (долл. США). Для участия на торгах ни каких расходов нет. Перед каждыми торгами мы вам будем отправлять котировку. Торги происходят три раза в неделю (понедельник, среда, пятница) в 16.00 по местному времени. При получения  котировки Вы даете нам указание на какой продукт подавать заявку и до какого предела торговаться. И во время торгов можно будет вести переговоры по мобильной связи с Вами. Также после каждых торгов мы Вас будем информировать какой продукт был продан и по какой цене.

         Выражаем надежду на Вашу заинтересованность в сотрудничестве с нами и ждём сообщений  по нижеуказанному адресу:
E-Mail:   neftehimproduct@yandex.ru
                freeparadise@rambler.ru
Наш сайт: www.neftehimproduct.narod.ru 
Commercial proposal.

                            We, specialists in oil and gas branch with wide experience of work, testify the respect and we address to you with the offer to co-operate with us in sphere of purchase and consigning of the mineral oil (petrochemistry) effected in Turkmenistan, and realised through is state a trading-raw stock exchange in the city of Ashgabad. Our party, within the limits of the bilaterial arrangement, can incur obligations to introduce concerns your oil / the other / company (firm) on performance in full bulk all complex of the business matters linked to acquisition and shipment of mineral oil.

Bulk of services which one we render in territory of Turkmenistan:

7. Product buying at a stock exchange of Turkmenistan.

8. Contract registration at a stock exchange of Turkmenistan.

9. Contract registration at customs and factory.

10. Registration in GOST the standard of Turkmenistan, for reception of the certificate of conformity on a product.

11. Covenanting with the ministry of the railway of Turkmenistan on haul.

12. Cargo go-devil tracings in territory of Turkmenistan.

We inform, that we have possibility to afford your company to/firm / certificates of fitness on any mineral oil interesting you, and also regularly to inform on any question, concerning mineral oil in the market of independent Turkmenistan. In a case if you will be interested by ours the offer on cooperation we have possibility immediately: 

4. To send the quotation of the prices and namings of exposed mineral oil at a stock exchange; 

5. To inform data on a state of the prices for the got mineral oil after the applicable auctions at the state stock exchange; 

6. To afford indexs of expenses on shipment of mineral oil in territory of Turkmenistan by rail, on the oiler across Caspian sea. 

The short explanation as all will originate:

           If your company is interested to work in Turkmenia, we will make for you the invitation to Turkmenistan and on arrival are ready to acquaint you with director TKNPZ, managing directors of a stock exchange etc. For work in Turkmenistan there is no necessity to open branch (representation), it is enough to open only office. Between your company (firm) and us the contract will be concluded, your company gives out the power of attorney on one person (entrusted the person) and responsibility before your company will bear the authorised representative, and other people are hired by your authorised representative. After that the letter from the company on acquisition of a broker place addressed to the managing director of the State Commodity-raw stock exchange of Turkmenistan moves. The stock exchange gives out the account for repayment (the broker place costs 2000 dollars The USA also stands out for one year), after repayment the broker place stands out. After acquisition of a broker place we have the right to participate at the auctions and to get any product (US dollar) exposed for currency. For involvement at the auctions what expenses are not present. Before each auctions we will send you the quotation. The auctions originate three times a week (Monday, Wednesday, Friday) at 16.00 on domestic time. At reception of the quotation you give us instructions on what product to make an application and to what limit to bargain. And during the auctions it will be possible to carry on negotiations on a mobile communication with you. Also after each auctions we will inform you what product have been sold and under what price.

         We express hope of your interest in cooperation with us and we wait for messages on нижеуказанному to the address:

E-Mail: neftehimproduct@yandex.ru
              freeparadise@rambler.ru
Our site: www.neftehimproduct.narod.ru 

